Moscow Power Engineering Institute

In brief - MPEIMoscow Power Engineering Institute is state higher education institute and has the status of technical university. 

MPEI is well-known as one of the largest Technical Universities of Russia in the fields of power engineering, electrical engineering, electronics, informatics, computer science. It has modern educational and scientific laboratories, large experimental facilities, educational-scientific heat station, educational-scientific TV centre. It has the Special Design Bureau which deals with deep space communication systems, several centres of deep space communication in different regions of Russia. More than 1500 computers (large, medium and personal) and modern technological equipment are distributed through the MPEI Departments. MPEI is training the specialist for the foreign countries during 50 years and now the students of 68 countries are trained in MPEI. For large successes in training of high-qualified engineers and scientific researchers MPEI was officially awarded by two Russian orders and six orders of different foreign countries. 

Many famous foreign persons have got the education in MPEI: 

Ion Iliesku, the President of Romania, 

Li Peng, the Prime-Minister of the State Council of China, 

Vladimir Dvorjecek, the Director of TESLA (Czekia). 

Moscow Power Engineering Institute was founded at 1930 on the base of Faculty of Electrical Engineering of Moscow Technical University named after Bauman and of Faculty of Electrical Industrial Engineering of the Institute of National Economy named after Plekhanov. 

Now MPEI has the main residence in Moscow and three branches: in Kazan, in Smolensk, in Volzgskij. Total quantity of students in Moscow is about 20'000 

The educational and research activity of MPEI is directed to training the Bachelors of Science, Engineers and Masters of Science in the very wide fields of modern Power Engineering, Electrical Engineering, Electronics and Computer Science; 

There are several faculties: 

Power Engineering Industry Faculty 

Thermal Power Engineering Faculty 

Industrial Heat Engineering Faculty 

Electromechanical Faculty 

Faculty of Electrical Equipment and Automatization of industry and transport 

Electrical Power Engineering Faculty 

Faculty of Automatics and Computers faculty of Electronics technologies 

Radio Engineering Faculty 

Power Physics Faculty 

In accordance with MPEI`s Charter MPEI has the right to award to its` graduates the following academic degrees: 

Bachelor of Science in Engineering (Bch. Sc.); 

Diplomized Engineer (Dipl. Eng.); 

Master of Science in Engineering (Ms. Sc.); 

Doctor of Philosophy in Engineering and Doctor of Philosophy in Mathematics and Physics (Ph.D.); 

Duration of studding in MPEI is from 4 years (for Bachelors) to 9 years (for Doctors) 

Перевод текста: Moscow Power Engineering Institute 

Вкратце - Институт Разработки Власти MPEIMoscow - государственный институт высшего образования и имеет статус технического университета. 

MPEI известен как один из наибольших Технических Университетов России в областях разработки власти, электротехники, электроники, информатики, информатики. Это имеет современные образовательные и научные лаборатории, большие экспериментальные средства обслуживания, образовательную-научную станцию высокой температуры, образовательный-научный телевизионный центр. Это имеет Специальное Бюро Проекта, которое имеет дело с системами коммуникации открытого космоса, несколько центров коммуникации открытого космоса в различных областях России. Больше чем 1500 компьютеров (большой, средний и личный) и современное технологическое оборудование распределены через Отделы MPEI. MPEI обучает специалиста для зарубежных стран в течение 50 лет, и теперь студенты 68 стран обучаются в MPEI. Для больших успехов в обучении высоко-компетентных инженеров и научных исследователей MPEI официально предоставлялся в соответствии с двумя российскими заказами и шестью заказами различных зарубежных стран. 

Много известных иностранных людей имеют образование в MPEI: 

Ион Iliesku, президент Румынии, 

Литий Peng, Премьер-министр государственного совета Китая, 

Владимир Дворджесек, Директор ТЕСЛЫ (Czekia). 

Московский Институт Разработки Власти был основан в 1930 на основе Способности Электротехники Московского Технического Университета, названного после Bauman и Способности Электрической Организации производств Института Народного хозяйства, названного в честь Плеханова. 

Теперь MPEI имеет главное место жительства в Москве и три ветви: в Казани, в Смоленске, в Volzgskij. Полное количество студентов в Москве - приблизительно 20 '000 

Образовательная деятельность деятельности и исследования MPEI направлена к обучению Бакалавров наук, Инженеров и Владельцев Науки в очень широких областях современной Разработки Власти, Электротехники, Электроники и Информатики; 

Есть несколько способностей: 

Способность Машиностроения Власти 

Тепловая Власть, Проектируя Способность 

Индустриальная Высокая температура, Проектируя Способность 

Электромеханическая Способность 

Способность Электрического Оборудования и Автоматизации промышленности и транспорта 

Электроэнергия Проектируя Способность 

Способность Автоматики и способности Компьютеров технологий Электроники 

Способность Радиотехники 

Способность Физики Власти 

В соответствии с MPEI `s Зафрахтовали MPEI, имеет право предоставить его ` дипломированным специалистам следующие академические степени: 

Бакалавр наук в Разработке (Bch. Sc.); 

Инженер Diplomized (Dipl. Инженер); 

Владелец Науки в Разработке (госпожа Ск.); 

Доктор Философии в Разработке и Докторе Философии в Математике и Физике (доктор философии); 

Продолжительность обивания в MPEI - с 4 лет (для Бакалавров) к 9 годам (для Докторов)

